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Interpellationssvar- avseende delaktighet vid ny- och 
ombyggnation av kommunens skolor    

Interpellationssvar 

När det gäller planerna på den nya skolans inne och utemiljö är kommunen fortfarande inne 
i ett tidigt skede. När detaljplanerna vunnit laga kraft och upphandling av exploatör är klar 
påbörjar man arbetet med att titta på skolornas inne och ute miljö. Inför bygglovsprocessen 
kommer kommunen att sätta ihop arbetsgrupper med berörda aktörer, inklusive 
huvudskyddsombud. I detaljplanearbetet har det bland annat genomförts workshop 
tillsammans med föräldrar, elever och personal för att plocka in synpunkter. 

I varje nybyggnationsprocess av en ny skola kommer möjligheten till och arbetet runt att 
samla in synpunkter genomföras. Viktigt att påpeka är att det inte sker några kollektiva 
beslut för hur verksamheten ska se ut, men samtidigt lyssnar man självklart in åsikter och 
inspel från elever, pedagoger och föräldrar. I slutändan vägs både behov, synpunkter och 
faktiska resurser med i ställningstagandet. 

Alla skolor som byggs ska vara yteffektiva, kostnadseffektiva och ha en så liten miljöpåverkan 
som möjligt. 

Med vänlig hälsning

Adam Reuterskiöld (M)
Kommunstyrelsens ordförande 
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